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Borgemarka hytteforening 
Styremøte nr. 4 – 15.06.24 i Liseterveien 78 
 
Til stede: Bente Amundsen MacBeath, Olav Gjærevold, Arild Palmstrøm, og Grethe 
Hovland  
Meldt forfall: Ole Konrad Haug 
 
Referent: Olav Gjærevold 

 
2024 Sak Ansvarlig 

 
1. 

 

Velkommen, saker til eventuelt 
o Stikomiteen 
o Kart gamle navn 
o Norges hytteforbud 
o N&U Hytteforbund 

 

Bente 
 
 
 

2. 
 

Referat forrige møte 13.04.24 
- Infoskriv 

Redigert og lagt på Teams. Godkjent av styret. 
Legges ut på hjemmesiden. 
 

- Sommertur 29.06.24.- Se pkt 4 under 
 

- Fellestur 24.08.24. – Se pkt 5 under 
 

- Mobildekning 
Mobildekning i Borgemarka har vært en sak vi har vært i 
dialog med Telenor om. Vi kommer ikke videre med dem. 
Arild sjekker om ICE mobilnett kan tilby dekning? 
 
Vanskelig å finne riktig kontakt i ICE. Vår kommentar om 
dårlig dekning i Borgemarka ble lovet sendt videre i 
systemet. 
 

 
 
 
Arild 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

3.  Årsmøte 07.09.24 
- Årsberetning 

Lager årsregnskap for 2023 og fram til årsmøte 2024. 
Fra neste år lages for regnskapet fra årsskifte til 
årsskifte. 
Mangler fortsatt en del innspill til beretningen til kap.5 
Ansvarsområder og kap. 8 Planer 2024-25. 
Mangler info om løyper, bilder på hjemmeside og 
økonomi. 
Trenger også noen flere bilder 
Følgende legges inn i budsjettet for neste år, kap.9: 
 - 10000,- til skilt  
 - 3000,- til små sager og sakser 
 - 7500,- til arrangementer 

Alle 
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- Foredrag på årsmøtet 
Følgende for forslag kom fram: 
Arkitektur i Numedal/Uvdal – Nils Friis 
Rødberg historielag - Lars Jacobsen 
Rakfisk produksjon – Hardangervidda Rakfisk ved Ola 
Hov  
Sølvverkets aktivitet i Numedal - Per Halvor Sælebakke 
Dette er førstevalget og Arild tar kontakt med Per Halvor.  
 
Alle innspill og bilder til beretningen må være inne 
innen 13. august. 
 

- Lokaler og meny 
Årsmøtet holdes på Rødberg hotell – bestilles så raskt 
som mulig. 
Bestilling av sted og med samme meny som i fjor. Ole 
Konrad tar kontakt med hotellet. 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ole Konrad 
 
 

4. Sommertur til Bjorstulfjellet 29.06 2024 – opplegg 
- Ingen påmeldte på så langt 

Frist for påmelding 26.06. 24. Endelig beslutning om tur 
tas når fristen er gått ut. 

 

Bente og 
Grethe 

5. Fellestur til Slettestøl 24.08.24  
 
Ole Konrad har vært i kontakt med Sonja Løwer om setring og 
mat vi kan få kjøpt på setra.  
 

- Litt info vedrørende sommerturen 24.08.24 fra Ole 
Konrad.  
Avklaring er gjort med Sonja Løver og hun kan ta imot 
oss.  
Hun kan servere følgende: 

• Rømmegrøt, vaffel og kaffe 
• Rømmegrøt, ystingsøll og kaffe 
• Ystingsøll, vaffel og kaffe 

Vi må velge en av disse alternativene. 
Mitt forslag er att vi bestiller Ystingsøll, rømmegrøt og 
kaffe (vaffel kan alle steike) 

Uansett alternativene så koster dette kr 300 pr person. Jeg må gi 
henne beskjed i starten av august om antall. 

De som kjører bil må selv betale bom som står ved Herjusgard. 

Meny ble diskuter og valget falt på Rømmegrøt, ystingsøll og 
kaffe med saft til rømmegrøten. 
Det trengs litt mer informasjon for invitasjonen om stedet, 
historien rundt setra, hvordan komme dit (kart) etc. 
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Her er noe info om setra: 

https://northwildkitchen.com/norwegian-seter/  

Arild og Ole Konrad lager forslag til invitasjon og sender til 
Bente. 

Foreløpig informasjon om fellesturen må legges ut på begge 
hytteforeningene FB sider. Frist 30. juni. 
Endelig invitasjon sendes ut til alle medlemmene på mail og på 
begge foreningenes FB sider innen 20 juli. 
Frist for bindende påmelding 15. August. 
 

 
 
 
 
Arild/Ole 
Konrad 
 
Bente 
 
Bente 
 

5. Eventuelt 
- Stikomiteen 

Hadde møte i påsken 25.03.24. Se mail av samme dato for 
status og planer for 2024. 
Hadde møte med Steinset Økteren Hytteforening 30.05.24. 
Tema var felles kart og stier. Hans Roar Bakken lager felles 
kart utkast før ferien. Jan Aksel Svea lager referat fra møtet. 
Ikke noe nytt ang bruk av motorisert utstyr. Instruks er 
foreløpig satt på hold. 
Grethe sjekker lovlighet med sine avtaler om jurist bistand. 
Norges Hytteforbund burde også kunne bidra 
 

- Kart gamle navn 
2 stk A3 kart solgt til medlem. 
1 stk A2 kart solgt til ikke medlem 

 
- Norges hytteforbund 

Bente deltok på digitalt årsmøte. 
Bente sender ut referat fra møte til alle i styret. 
 

- Nore og Uvdal Hytteforbund 
Ingen møter avhold siste år p.g.a. endring i forbundet 
Kontaktperson i kommunen har sluttet og ny er ikke på plass 
enda. 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Grethe 
 
 
Bente/Olav 
 
 
 
 
Bente 
 

 

https://northwildkitchen.com/norwegian-seter/

	Borgemarka hytteforening

